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PROTOKÓŁ NR XXVIII/2021 
z Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 25 czerwca 2021 roku 
w  Gminnym Ośrodku Kultury w Lipce 

 
 

Sesja odbyła się w godzinach 1300 – 1505 
 
Udział wzięli: 
 

• 12 radnych    
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
• 13 sołtysów  
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
• Zaproszeni goście 
Lista obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Obecni: 
Przemysław Kurdzieko Wójt Gminy Lipka 
Anna Orzechowska  Sekretarz Gminy Lipka 
Barbara Marzec  Skarbnik Gminy Lipka 
 
 
Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomości w sposób 
zwyczajowo przyjęty – załącznik nr 4 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Otwarcia dwudziestej ósmej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał Przewodniczący Rady Gminy Lipka 
Piotr Wandas, który przywitał  Wójta Gminy Lipka Przemysława Kurdzieko, Panią Sekretarz 
Annę Orzechowską, Panią Skarbnik Barbarę Marzec, wszystkich radnych, sołtysów, Starostę 
Złotowskiego, dyrektorów placówek oświatowych oraz pracowników Urzędu Gminy Lipka. 
 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
  
Prowadzący obrady stwierdził, że na 15 radnych według listy obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 12 radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmować prawomocne 
uchwały. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że w zarządzeniu z dnia 11 
czerwca 2021 roku przedstawiony został porządek obrad. Zapytał, czy są propozycje jego 
zmiany? Wójt zawnioskował o wykreślenie z porządku obrad z pkt 9 lit b uchwały w sprawie: 
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b) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lipka, działka numer ewidencyjny 
303/141 położona obręb geodezyjny 0014 Debrzno Wieś, gm. Lipka. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
wprowadzonych zmian do porządku obrad. 
 „za”               12 głosów  (nieobecny M. Adamowska, M. Chabros, K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Załącznik nr 5 – głosowanie imienne. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
zmienionego porządku obrad. 
 
 „za”                12 głosów  (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Załącznik nr 6– głosowanie imienne. 
 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że protokół z XXVII Sesji Rady 
Gminy Lipka był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady- pokój nr 1. Został również 
przesłany drogą elektroniczną wszystkim radnym. Do dnia sesji nie wpłynęły uwagi do 
protokołu, w związku z tym zaproponował głosowanie nad jego przyjęciem. 
„za”   12 głosów  (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka  Nr XXVII/21.  
Załącznik nr 7 – głosowanie imienne. 
  
5. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka                                                        
z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Ryszard Pacholik poinformował obecnych, że 
wszystkie stałe Komisje Rady Gminy Lipka obradowały na posiedzeniu Komisji Wspólnej dnia 
24 czerwca 2021 roku. Komisja Rewizyjna obradowała natomiast dnia 07 czerwca 2021 roku.  

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Sportu poinformował radnych, że wspólnie      
z radnym Pacholikiem był członkiem komisji konkursowej na Dyrektora Przedszkolnego                  
w Lipce, którym została Pani Gabriela Pikulik.  

Wójt Gminy Lipka Przemysław Kurdzieko poinformował radnych, że złożone zostały 
następujące wnioski: 
✓ Złożyliśmy tzw. wniosek wstępny w ramach projektu "Dostępna Szkoła” II rozdanie 
Programu realizowanego przez Fundację Funduszu Współpracy wraz z Fundacją Instytut 
Rozwoju Regionalnego, w ramach projektu pn. “Dostępna Szkoła” (nr POWR.04.01.00-00-
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DS07/19) – Działanie 4.1 Innowacje społeczne, Oś priorytetowa IV Innowacje społeczne                  
i współpraca ponadnarodowa, Program Operacyjny Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020.           
W przypadku zakwalifikowania wniosku przechodzimy do pisania wniosku właściwego.  
✓ LGD Krajna Złotowska w  zakresie przedsięwzięć w obszarze turystyki i rekreacji 

złożyliśmy projekt:  
Budowa pomostu na jeziorze Łąkie w Łąkie, koszt całkowity 129 704,56 zł, dofinansowanie 
82 531,00 zł.  
Terenowa ścieżka zdrowia w Lipce, koszt całkowity zadania to : 129 997,54 zł, dofinansowanie: 
82 717,00 zł.  
Ponadto Wójt poinformował radnych, że przygotowujemy się do zbierania deklaracji                         
i ponownego złożenia wniosku na Odbiór folii rolniczych.  
Włodarz Gminy dodał, że otrzymaliśmy dofinansowanie i podpisaliśmy umowy:  

1. Kuratorium Oświaty w Poznaniu  
Wniosek w ramach rządowego programu Posiłek w szkole i w domu na remont kuchni  

i zakup wyposażenia( taboret indukcyjny, warnik dwuwarstwowy, termos na płyny i piec 
konwekcyjno-parowy)  w SP w Lipce. 

Koszt całkowity 70 989,62 zł, dofinansowanie 56 791,00 zł, wkład własny 14 198,62 zł.  
2. Działaj Lokalnie 

Na działania Klubu Senior + m.in. przeprowadzenie warsztatów dietetycznych, 
warsztatów fitness, spotkań z przygotowaniem zdrowych dań, przygotowanie mini książki 
kucharskiej.  

Czas trwania projektu od 01.07-31.10.2021 r, liczba beneficjentów: 20 osób 
działających w Klubie Senior +.  

Koszt całkowity: 7 620,00 zł, dotacja 5 300,00 zł, wkład własny finansowy 750,00 zł, 
wolontariat 1 570,00 zł.  

3. Rządowy Fundusz Inwestycji Lokalnych w ramach zadań realizowanych                                 
w miejscowościach, w których funkcjonowały PGR 

Otrzymaliśmy kwotę 750 000,00 zł na modernizację istniejącej stacji uzdatniania wody wraz      
z infrastrukturą wodociągową  w miejscowości Debrzno Wieś.  
Na pozostałe zadania:  
✓ Przebudowa drogi Leśnej ogłoszony został przetarg. Rozstrzygniecie przetargu -  30 

czerwca 2021 r.  
✓ Przygotowanie dokumentacji na Park w Potulicach przetarg został rozstrzygnięty.  Kwota    

z przetargu mieści się w kwotach zaplanowanych w budżecie – 36 694,59 zł.   Zostanie 
podpisana umowa z Wykonawcą?  

✓ Renowacja zbiornika wodnego w Trudnej, zapytanie zostało ogłoszone po raz drugi. 
Złożona oferta znacznie przekroczyła zabezpieczone środki w budżecie.  

✓ W przygotowaniu zapytanie na opracowanie dokumentacji na sale widowiskowo- kinowa 
w GOK Lipka oraz remont kuchni w SP w Lipce.  

Wójt przypomniał, że  do 30 września 2021 roku trwa Narodowy Spis Powszechny Ludności          
i Mieszkań. Można się spisać przez Internet, jak i również skorzystać z pomocy rachmistrzów, 
którzy wychodzą naprzeciw mieszkańcom i będą przyjeżdżać do sołectw dokonywać spisu na 
salach wiejskich. Wójt podziękował sołtysom za udostępnienie sal. 

Informujemy, że jest możliwość zaszczepienia się przeciwko Covid-19 w Punkcie 
Szczepień, który funkcjonuje  w Gminnym Ośrodku Kultury w Lipce.  

Włodarz Gminy poinformował wszystkich, że w czerwcu podpisaliśmy porozumienie        
z WFOŚiGW w Poznaniu na uruchomienie i prowadzenie punktu konsultacyjno-informacyjnego  
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„Czyste Powietrze”.  Punkt obsługuje Pani Jadwiga Kierzk, która pomaga zainteresowanym 
osobom wypełnić wniosek o dofinansowanie. Wójt dodał, że dzisiaj odbędzie się spotkanie 
informacyjne. Na koniec Wójt zaprosił wszystkich chętnych na imprezę plenerową w najbliższą 
sobotę – Powitanie Lata, które organizuje Gminny Ośrodek Kultury w Lipce.  
 
6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
  

• Radna Danuta Polak zapytała się czy hydranty będą sprawdzane pod względem tech-
nicznym? 

• Przewodniczący Piotr Wandas zapytał się ile osób zostało zaszczepionych w naszej Gmi-
nie? 

• Skarbnik Barbara Marzec poinformowała Przewodniczącego, że 1700 osób zostało za-

szczepionych pierwszą dawką. Ponadto dodała, że takie dane można sprawdzić na stro-

nie internetowej szczepimysie.gov.pl 

• Wójt dodał, że myślał, że będzie więcej osób zainteresowanych szczepieniem.  

• Radny Ryszard Pacholik poinformował wszystkich, że podczas sesji nie ma zbyt dużej 

ilości pytań, z uwagi na to, że podczas stałych komisji radni na bieżąco zadają pytania, 

na które otrzymują odpowiedzi od pracowników Urzędu i Wójta.  

Odpowiedzi Wójta Gminy Lipka na zadane pytania  

•     Wójt poinformował radną Danutę Polak, że rozmawiał z Prezesem ZGK Lipka na temat 

sprawdzenia hydrantów i ustalone zostało, że zaczną od hydrantów tych najbardziej 

strategicznych.  

7. Sprawy różne i zapytania uczestników sesji.  

• Przewodniczący Rady Gminy Lipka powiedział, że dawno się nie widzieliśmy z sołtysami 

przez tą pandemię.  

• Sołtys Bługowa Pan Zygmunt Gliwa poprosił o postawienie progów zwalniających w Błu-

gowie oraz zapytał się Starosty czy będzie robiona droga w Bługowie? Sołtys wspomniał 

również, że         1 lipca odbędzie się spotkanie sprawozdawcze PSL, na którym ma być 

poseł Krzysztof Paszyk.  

• Sołtys Wielkiego Buczka podziękował za zaproszenie na Sesję. Wspomniał również, że 

jest przeciwny temu, aby zaniechano zbiórki śmieci wielkogabarytowych, ponieważ 

śmieci będą lądowały w pobliskich lasach. Dodał również, że dobrze by było, aby była 

taka możliwość pozostawiania takich odpadów przed nieruchomościami, tak jak to jest 

praktykowane za granicą.  

• Kolejno sołtys Bługowa wspomniał, że na rondzie w Małym Buczku jest dużo śmieci oraz 

jest ono zarośnięte. Sołtys wspomniał też, że rozmawiał z mieszkańcami z ulicy Szkolnej 

o zarośniętej działce na ulicy Ogrodowej należącej do AMW. Może udałoby się porozma-

wiać z Agencją, aby tę działkę skosili. 
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Odpowiedzi Wójta Gminy Lipka na zadane pytania  

• Wójt poinformował sołtysa, że nie mogą zaniechać odbioru wielkogabarytowych od-

padów, ponieważ mają podpisaną umowę. Zaśmiecanie tych miejsc nie występuje 

tylko u nas. Jest to problem powszechny. Jeśli chodzi o zbiórkę rzeczy przed nierucho-

mościami, to jest to jakieś rozwiązanie. Natomiast jeśli chodzi o skoszenie działki na-

leżącej do AMW to skontaktujemy się w tej sprawie z AMW.  

• Wójt wspomniał, że jest dokumentacja na przebudowę drogi Bługowo-Batorowo, ale 

tylko do torów, ponieważ dalej jest to drogo powiatowa.  

    Odpowiedzi Starosty Złotowskiego na zadane pytania  

• Starosta powiedział, że zdaje sobie sprawę, że mieszkańcy Bługowa chcieliby mieć tą 

drogę zrobioną, też jest za tym, ale robią wszystko wg. harmonogramu. Może jak będzie 

robiona droga gminna, to będzie można zrobić tą drogę wspólnymi siłami przy jednym 

wniosku. Starosta powiedział, że nie może nic obiecać, obecnie robią drogę Łąkie-Trudna, 

ponadto mają zaplanowaną budowę chodnika na ulicy Jesionowej. 

• Natomiast jeśli chodzi o rondo w Małym Buczku, to myśli, że Prezes ZGK sobie z tym 

tematem poradzi. Jest dwóch pracowników na pracach interwencyjnych z Urzędu Pracy, 

którzy będą mogli wykonać w tym miejscu wszystkie prace porządkowe.  

• Wójt powiedział, że wesprzemy Prezesa tymi pracownikami i poradzimy sobie z tym 

tematem.  

8.  Debata nad Raportem o stanie Gminy Lipka za 2020 rok.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka wspomniał, że na wczorajszej Komisji Wspólnej był 
szczegółowo omawiany i w związku z czym zaprasza do debaty.   
Nikt z obecnych nie zabrał głosu.  
Załącznik nr 8  
 
9. Podjęcie uchwal w sprawie:  
 

a) udzielenia Wójtowi Gminy Lipka wotum zaufania  
 

Pani Sekretarz poinformowała radnych, że po przedstawionym Raporcie o stanie Gminy Lipka 
za 2020 rok podejmuje się uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi wotum zaufania. Kolejno 
omówiła projekt uchwały. Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję 
nad projektem uchwały.  
Nikt nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapro-
ponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   12 głosów (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, K. Olczak) 
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„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 9  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXVIII/230/21 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lipka wotum zaufania sta-
nowi załącznik  nr 10 do niniejszego protokołu.  
 

b) wyrażenia woli odpłatnego nabycia działki numer ewidencyjny 216/10 położonej ob-
ręb geodezyjny 0017 Lipka, gm. Lipka  
 

Pani Sekretarz poinformowała radnych, że właściciel gruntu przylegającego do drogi gminnej 
przy ulicy Mickiewicza w Lipce zwrócił się z wnioskiem o uregulowanie stanu prawnego nieru-
chomości stanowiącej jego własność-działki numer ewidencyjny 216/8 z działką gminną nu-
mer ewidencyjny 216/6  stanowiącej drogę gminną. W wyniku wznowienia granic działki nu-
mer 216/8 okazało się, że część drogi gminnej leży na działce numer ewidencyjny 216/8. W 
trakcie spotkania z właścicielami nieruchomości ustalono, że zostanie dokonany podział ich 
działki w celu wydzielenia część drogi leżącej w ich działce, w celu uregulowania stanu posia-
dania-sprzedaży na rzecz gminy. W wyniku podziału działki numer 216/8 wydzielono działkę 
numer ewidencyjny 216/10 i 216/11 
W wyniku przeprowadzonych negocjacji ustalono cenę sprzedaży ww. działki na kwotę  2 
205,00 zł (45,00 zł za 1 m2 gruntu). 
 Działka ta przeznaczona zostanie na poszerzenie pasa drogi gminnej – ul. Mickiewicza 
w Lipce. Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały.  
Nikt nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapro-
ponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   12 głosów (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 11  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXVIII/231/21 w sprawie wyrażenia woli odpłatnego nabycia działki numer ewi-
dencyjny 216/10 położonej obręb geodezyjny 0017 Lipka, gm. Lipka stanowi załącznik  nr 12 
do niniejszego protokołu.  
 

c) przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodaro-
wania przestrzennego gminy Lipka 

 
Wójt omówił projekt uchwały. Wspomniał, że zgodnie z obowiązującym aktualnie studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Lipka, obszar wskazany 
na załączniku nr 1a zlokalizowany jest na terenach przeznaczonych pod tereny sportu                        
i rekreacji, tereny lasów, tereny zieleni nieurządzonej oraz tereny rolnicze. Zmiana ustaleń na 
tym obszarze ma na celu stworzenie warunków do rozwoju funkcji mieszkaniowej oraz 
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poszerzenia oferty sportowo-rekreacyjnej, co wynika z dużego zapotrzebowania na tego 
rodzaju inwestycje w granicach Gminy.  
Obszar wskazany na załączniku nr 1b zlokalizowany jest z kolei na terenach rolniczych. Zmiana 
ustaleń na tym obszarze ma na celu stworzenie warunków pod realizację inwestycji z zakresu 
zabudowy produkcyjno-usługowej, co wynika z zapotrzebowania właściciela nieruchomości. 
Zatwierdzenie zmiany studium uwarunkowań i kierunków nastąpi odrębną uchwałą, po 
opracowaniu projektu studium, uzyskaniu niezbędnych opinii i uzgodnień oraz 
przeprowadzeniu czynności proceduralnych, określonych w art. 11 ustawy z dnia 27 marca 
2003 roku o planowaniu                                       i zagospodarowaniu przestrzennym.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt nie zabrał głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapro-
ponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   12 głosów (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 13  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXVIII/232/21 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwa-
runkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Lipka stanowi załącznik nr 
14 do niniejszego protokołu.  

 
d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 2021 - 2040 
 

Skarbnik omówiła projekt uchwały. Poinformowała radnych, że zwiększono dochody   
w 2021 roku    
o łączną  kwotę 251.486,71 zł, w tym: zwiększono plan dochodów bieżących o 201.486,71 
zł, zaś dochodów majątkowych o 50.000,00 zł. 
W pozostałych latach prognozy nie dokonywano zmian w planie dochodów. 

Ponadto zwiększono wydatki w 2021 roku w związku ze zmianami planu wydatków o 
łączną  kwotę 251.486,71 zł w tym plan wydatków bieżących zwiększono o kwotę 127.486,71 
zł, zaś plan wydatków majątkowych zwiększono o kwotę 124.000,00 zł. 

Jednocześnie w roku 2022 zwiększono plan wydatków majątkowych o kwotę 
700.000,00 zł w związku ze zmianami w planie przedsięwzięć. W ramach wydatków majątko-
wych utworzono przedsięwzięcie pn. „Modernizacja stacji uzdatniania wody wraz z infra-
strukturą wodociągową w m. Debrzno Wieś”, gdzie zaplanowano limit wydatków w 2021 r. 
w wysokości 50.000,00 zł, zaś w 2022 r. w wysokości 700.000,00 zł. 

Utworzono w ramach wydatków bieżących przedsięwzięcia pn.: 
1) Rewitalizacja zabytkowego parku w Potulicach – limit na 2021 r. w wysokości 

6.500,00 zł, zaś na 2022 r. w wysokości 37.000,00 zł 
2) Realizacja programu „Czyste powietrze” – limit na 2021 r. w wysokości 23.000,00 zł, 

zaś na 2022 r. w wysokości 7.000,00 zł. 
W pozycji 9.4 oraz 9.4.1 wieloletniej prognozy finansowej dotyczących wydatków majątko-
wych na programy, projekty lub zadania finansowe z udziałem środków unijnych w 2021 
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roku poza wydatkami zaplanowanymi w § 605 z czwartą cyfrą „7” i „9” uwzględniono rów-
nież wydatki niekwalifikowalne z czwartą cyfrą „0” dla zadania „Budowa kanalizacji sanitar-
nej i rozdzielczej sieci wodociągowej w miejscowości Łąkie – Kiełpin” w wysokości 
496.000,00 zł. 

Ponadto w 2021 roku nie dokonywano zmian planu przychodów i rozchodów. 
Natomiast w 2022 roku zaplanowano w przychodach kwotę 700.000,00 zł z tytułu środków         
z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na zadanie „Modernizacja stacji uzdatniania wody 
wraz z infrastrukturą wodociągową w m. Debrzno Wieś”. Łącznie wpłynęła w czerwcu 2021 r. 
kwota 750.000 zł, która zostanie wykorzystana w latach, tj. w roku 2021 r. w wysokości 50.000 
zł oraz w 2022 r. w wysokości 700.000 zł. W kolejnych latach prognozy nie dokonano zmian 
kwoty długu oraz rozchodów budżetu z tytułu spłaty rat kredytów i pożyczek.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt nie zajął głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym zapro-
ponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   12 głosów (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 15  – głosowanie imienne.  
 
Uchwała nr XXVIII/233/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka 
na lata 2021 – 2040 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 
e) zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2021 rok  

 
Skarbnik omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że zwiększa się planowane dochody o 

kwotę 246.486,71 zł oraz ustala się łączną kwotę dochodów budżetu na 2021 rok w wysokości 
31.014.156,11 zł z tego: dochody bieżące w wysokości 27.569.606,11 zł oraz dochody 
majątkowe w wysokości 3.444.550,00 zł. Ponadto Pani Skarbnik powiedziała, że zwiększa się 
planowane wydatki o kwotę 246.486,71 zł oraz, że ustala się łączną kwotę wydatków budżetu 
na 2021 rok w wysokości 36.429.021,74 zł z tego: wydatki bieżące w wysokości
 26.201.244,48 zł oraz wydatki majątkowe          w wysokości 10.227.777,26 zł.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Nikt nie zajął głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   12 głosów (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, K. Olczak) 
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 17  – głosowanie imienne.  

 
Uchwała nr XXVIII/234/21 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Lipka na 2021 rok 
stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz udzielenia 
absolutorium dla Wójta Gminy Lipka za 2020 rok :  
 
a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2020, informacji o stanie 
mienia, oraz sprawozdania finansowego  
 
Wójt Gminy Lipka Przemysław Kurdzieko powiedział, że zeszły rok był trudny, ale mamy 
powody do satysfakcji, ponieważ zakończyliśmy rok z nadwyżką. Następnie przedstawił 
radnym sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Lipka za 2020 rok w formie prezentacji 
multimedialnej. Włodarz Gminy przedstawił radnym wykonanie wszystkich inwestycji w roku 
2020. Załącznik nr 19 
Następnie Pani Skarbnik Barbara Marzec zaprezentowała radnym Sprawozdanie  z wykonania 
budżetu Gminy Lipka za 2020 rok oraz informację o stanie mienia i sprawozdanie finansowe   
w formie prezentacji multimedialnej pod względem finansowym. Załącznik nr 20 
 
b) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu  
 
Skarbnik Barbara Marzec odczytała radnym pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o sprawozdaniu. Załącznik nr 21 
 
c) stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie sprawozdania finansowego i sprawozdania            
z wykonania budżetu za rok 2020 wraz przedstawieniem wniosku  w sprawie absolutorium 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Pacholik przedstawił radnym uchwałę Komisji 
Rewizyjnej Nr I/2021 w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Lipka          
z dnia 07 czerwca 2021 roku. Załącznik nr 22 
 
d) zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej  
 
Pani Barbara Marzec odczytała radnym opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Lipka 
o udzielenie Wójtowi Gminy Lipka absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 
Załącznik nr 23. 
 
e) dyskusja nad sprawozdaniem finansowym i sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy 
za rok 2020  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka otworzył dyskusję.  
Radny Pacholik pochwalił Wójta za wprowadzanie wszelkich zmian, które zachodzą w Gminie 
Lipka. Radny powiedział, że wszyscy chwalą wygląd naszej Gminy. Radny dodał, że utrwala 
wszystko na zdjęciach. Wspomniał również, że jest bardzo dobra współpraca z Wójtem, 
Skarbnikiem, Sekretarzem i pracownikami Urzędu Gminy w Lipce. Radny na koniec powiedział, 
że mamy powody do dumy, że mieszkamy w takiej Gminie i wszyscy nam tego zazdroszczą. Na 
koniec radny pogratulował Wójtowi i podziękował za współpracę.   
Zamknięcie dyskusji. 
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f) przeprowadzenie głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za 2020 rok  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zaproponował głosowanie w sprawie 
przyjęcia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok: 
„za” 12 głosów (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, K. Olczak)    
„przeciw” 0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Radni jednogłośnie przyjęli projekt ww. uchwały. 
Załącznik nr 24  – głosowanie imienne. 
 
Uchwała Nr XXVIII/235/21 w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 
rok została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.       
 
g) przeprowadzenie głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi 
Gminy Lipka absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zaproponował głosowanie w sprawie 
przyjęcia projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lipka absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2020  rok 
„za” 12 głosów (nieobecni: M. Adamowska, M. Chabros, K. Olczak)   
„przeciw” 0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Załącznik nr 26  – głosowanie imienne. 
 
Uchwała Nr XXVIII/236/21 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Lipka absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2020 rok została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 27  do 
niniejszego protokołu.   
 
 Przewodniczący Rady Gminy Lipka wraz z Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Lipka Anitą 
Kaszubowską podziękowali Wójtowi Przemysławowi Kurdzieko za współpracę wręczając na 
ręce Wójta kwiaty.  
 Następnie Starosta Złotowski Ryszard Goławski pogratulował Wójtowi Gminy Lipka                   
i Radzie Gminy Lipka  
wspaniałego rozwoju Gminy. Podziękował za współpracę i owocne dyskusje. Starosta 
wspomniał, że jako mieszkaniec Gminy Lipka jest bardzo zadowolony z rozwoju Gminy. Dodał, 
że jest to wielki sukces Rady Gminy Lipka i Wójta. Starosta podziękował za współpracę                   
z powiatem złotowskim, dodał również, że w przyszłości na pewno uda się jeszcze wspólnie 
zrobić kilka inwestycji. Na koniec Starosta Ryszard Goławski wręczając na ręce Wójta kwiaty 
życzył Wójtowi dużo zdrowia oraz satysfakcji z tego co uda się jeszcze zrobić w Gminie Lipka. 
 Następnie Pani dyrektor Szkoły Podstawowej w Lipce Ewa Polańska-Ciechanowska                 
w imieniu wszystkich kierowników podziękowała za współpracę i pogratulowała otrzymania 
absolutorium.  
 Wójt podziękował za udzielenie już jedenastego absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
oraz drugiego wotum zaufania wszystkim radnym, sołtysom, pracownikom Urzędu, 
kierownikom i dyrektorom jednostek organizacyjnych. Włodarz Gminy powiedział, że jest 
bardzo wzruszony i czuje, że to wszystko jest autentyczne i zawsze ma wsparcie we wszystkich 
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na czele ze Starostą, który wprowadził go w meandry samorządowe. Za co bardzo mu 
podziękował. Dodał, że wszyscy samorządowcy chcą coś pozostawić po sobie, jakiś pozytywny 
ślad w Lipkowskiej ukochanej Ziemi. Włodarz Gminy dodał, że pełnienie mandatu jest dla niego 
zaszczytem, dodał, że pokochał tą pracę i daje z siebie więcej niż 100%. Wspomniał, że jest 
dumny z tego, że może współpracować z takimi ludźmi. Włodarz Gminy powiedział, że jest 
szczęśliwym człowiekiem, ponieważ ma dobrych współpracowników, którzy pomagają mu 
dążyć do wyznaczonych celów. Wspomniał również, że Gmina Lipka jest liderem                                
w pozyskiwaniu środków zewnętrznych.  
Stwierdził, że jednoosobowo by nic nie wyszło i dlatego bardzo się cieszy, że zawsze jest 
wsparcie inicjatyw, wzajemne zrozumienie, zaufanie i bardzo dobra współpraca z wszystkimi.  
 Szczególne podziękowania Wójt skierował w stronę Pani Skarbnik Barbary Marzec, Pani 
Sekretarz Gminy Lipka Anny Orzechowskiej za wsparcie i pomoc. Jako wyraz wdzięczności             
i uznania Wójt wręczył tym dwóm Panią kwiaty z podziękowaniem dla całej załogi. Włodarz 
Gminy podziękował za dobrą współpracę i życzył dużo zdrowia. 
 Następnie głos zajął radny Ryszard Pacholik, który powiedział, że długo się zastanawiał, czy 
to powiedzieć ale uważa, że powinniśmy wiedzieć, że były Naczelnik Gminy Lipka (lata 1980-
1989) Pan Stanisław Szlaga jest w krytycznym stanie zdrowia.  
 
11. Zakończenie sesji.     
    
Przewodniczący Rady Gminy Lipka na koniec podziękował  za udział w XXVIII Sesji Rady Gminy 
Lipka.   
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
Protokołowała:                             Piotr Wandas 
 
 
Monika Gręba               Przewodniczący Rady Gminy Lipka 


